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7,5 millióba került <Zo3<i 

Jobb utakon j á r h a t u n k 

Szeptember, október az útfelújítások, útépítések hónapja volt Cell
dömölkön. Az Ifjúság tér, a Kankalin utca, a Gyár utca, a Puskin, a 
Sikló és az Arad utca lakói, valamint az arra közlekedők örülhet
nek elsősorban, hiszen ezen utcák burkolata új köntöst kapott. Az 
év korábbi szakaszában járdaépítési munkálatokat is végeztek az 
Ady Endre utcában, a Batthyány utcában, a Wesselényi utca egy 
szakaszán, Izsákfán és a Hunyadi úti rózsaliget átjáró útján készült 
új járda a gyalogosoknak, összesen mintegy 500 méter 
hosszúságban. 

Az útépítési és járdafelújítási munkákat a Győri Közútépítő Válla
lat, a kátyúzást, az úttesten lévő lyukak, gödrök kifoltozását, betömé
sét pedig a Szombathelyi Közúti Igazgatóság Vasvári Üzemmérnök
sége végezte jó minőségben. A költségekről Bedy Zsolt kommunális 
ügyintéző tájékoztatott: 

- Az Ifjúság tér aszfaltozása, kiemelt szegély építése, közművek 
bekötése mintegy 1,8 millió forint, a Kankalin utca aszfaltozása 1,3 
millió, a Puskin utcai munka 420 ezer, a Gyár utca felülkezelése 300 
ezer forint volt. A Sikló utca 400 ezer, az Arad utca aszfaltozása 800 
ezer forintba került. A járdaépítési munkákra 1,3 millió, a kátyúzásra 
közel 1 millió forintot költöttünk. Emellett elkészültek a Király János 
és a Wesselényi utca átépítési tervei. Ez 215 ezer forintot tett ki. 

Képünkön: utolsó simítások az Ifjúság téren. V.L. 

Jut pénz 
a Kisfaludy utcára 

A Kisfaludy utcai gázvezeték épí
tésére kiírt versenytárgyalást a Víz
rendezési Társulat nyerte meg egy
millió forintos ajánlatával, idei kivi
telezési határidővel. Az utcában a vi
szonylag kevés, összesen kilenc 
csatlakozó miatt mintegy 2 millió fo
rintra pluszköltségként van szükség 
az eredeti helyzet visszaállításához. 
Erre az önkormányzatnál - részben 
pénzügyi átcsoportosítással - van fe
dezet 

3̂ Megemlékezés 
a fogolytemetőben 

A halottak napja alkalmából 
ünnepi megemlékezést tartottak 
pénteken az ostffyasszonyfai ha
difogoly-temetőben. A megemlé
kezések történetében először tá
bori szentmisét is tartottak, amit 
dr. Ladocsi Gáspár tábori püs
pök, dandártábornok celebrált. 
Az ökumenikus imát a római ka
tolikus, a református és az evan
gélikus egyház lelkészei együtt 
mondták. 

Uj igazgató a K M K élén 
A Kemenesaljái Művelődési 

Központnak Newman Ilona ta
valy novemberi külföldre távo
zása óta ideiglenes, megbízott 
vezetője volt. Az igazgatónő 
májusi lemondó nyilatkozata 
után új pályázatot írtak ki. Há
rom jelentkező közül a felkért 
szakmai testület és a művelődési 

bizottság egyaránt Pá Iné Hor
váth Mária kinevezését támo
gatta szakmai képzettsége, 
helyismerete és az elmúlt esz
tendő vezetői gyakorlata alap
ján. A képviselő-testület a 
KMK igazgatójává választotta 
Pálné Horváth Máriát ötéves 
időtartamra. 

Választási aktualitások 
ígéretünkhöz híven folytatjuk a választási sorozatot. Kérdéseinkre ez

úttal is Baranyai Attiláné dr„ városunk jegyzője válaszol. 
- JegyzÖnö! Hol tartanak ma az előkészületekkel? 
- A mostani leglényegesebb tennivaló, hogy ki kell függeszteni a név

jegyzékbe vett lakosságszámot választókerületenként és a település 
összességében, s ez határozza meg, hogy konkrétan mennyi az összegyűj-
tendő 3 százalék ajánlás. Ez azt jelenti, hogy választókerületenként leg
alább az alább megjelölt számú érvényes ajánlással kell rendelkezni ah
hoz, hogy a választási bizottság elfogadja a jelölést, melyről a jelöltet 
értesíti, s ennek megfelelően kerül fel neve a december 11-i szavazólapra. 

(Folytatás a 2. oldalon) 

Kétszer ugyanaz 
A korábban nagy port kavart Kőtörő 

úti óvodavezetői pályázat ügyében ismét 
határoznia kellett az önkormányzatnak, 
mert közben a pályázati folyamatot érin
tő új jogszabály lépett életbe, amely sze
rint az illető intézmény valamennyi dol
gozójának ki kell kérni a véleményét. Az 
újraszavazás során a képviselők ragasz
kodtak korábbi állásfoglalásukhoz és 
hajszálpontosan ugyanolyan arányban 
erősítették meg Rózsás Bernadett kine
vezését, mint korábban. 

Rézi jó REGIO... 

Nincs rendben a városrendezési terv ügye 
A celldömölki képviselő-testület 1991-ben 

döntött a város rendezési tervének felül
vizsgálatáról, és a decemberben kihirdetett 
tervpályázatra hét építészeti iroda jelentke
zett. A városfejlesztési bizottság és a részön
kormányzat közös meghallgatása után 1992. 
április 6-án a RÉGIÓ Sopron Városépítészeti 
és Műemléki Tervező BT.-vel kötött szerző
dést az önkormányzat 1992. december végi 
jóváhagyási határidővel 1,5 millió forintos 
bruttó tervezési értékben. A független szak

mai kontrollt a Callmeyer Ferenc építésszel 
kötött oppponensi szerződés biztosította. 
(Callmeyer egyébként a vesztes pályázók 
egyike volt, címzetes egyetemi tanár, a Magyar 
Mérnökök és Építőművészek Szövetségének 
alelnöke...) A belső szakmai ellenőrzés felada
taiban Portschy Tamás - aki az AGRÖBER-rel 
szintén pályázó volt - vállalt szerepet. 

A megkötött szerződés a munkát három 
részre osztotta, részteljesítéshez kapcsolódó 

(Folytatás a 2. oldalon) 
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Régi jó R E G I O . . . 
(Folytatás az 1. oldalról) 

fizetéssel. Az elsÖ két fázis - bár némi késés
sel - kivitelezésre került, és nettó 750 ezer 
forintot ki is egyenlített az önkormányzat. A 
harmadik rész jóváhagyási határideje 1992. 
december huszadika volt, de a BT. a mai na
pig nem teljesítette a kötelezettségét. Több

szöri sürgetés, illetve személyes megkeresés 
ellenére sem haladt előre a rendezési terv 
ügye, a munkát már ismerő tervezők (Call-
hieyer, Portschy) pedig nem vállalták a fel
adatot. A Régió Sopron 1994 elején a szer
ződés módosításával is megpróbálkozott, de 
e terv ezúttal sem készült el a határidőre és most 
már szívesen lemondtak volna a harmadik rész
számlázási összegről (nettó 450 ezer forintról), 
csak szabaduljanak meg az ügytől... 

A képviselő-testület nem fogadta el a le
mondó nyilatkozatot és pert kezdeményez a 
BT. ellen: egyrészt a kifizetett részszámlák 
visszafizetése, másrészt a kötbérezés érdeké
ben. Az új pályázat jóváhagyhatósági ideje 
legalább 1 év, és a jelentkezők 1,5-2 millió 
forint alatt szóba sem állnak az önkormányzat
tal. Három év tehát elveszett, és még az eszten
dő vége előtt az érvényben lévő átmeneti sza
bályozást is ki kell egészíteni. tit>-

/ 
Választási aktualitások 

(Folytatás az 1. oldalról) 

A pontos és hivatalos lakosságszám, s az összegyújtendő ajánlások 
száma választókerületenként a következő: 

Az egyéni választókerületi jelöléshez szükséges 
ajánlásszám 

Választókerületek 
száma 

Választópolgárok 
száma fő 

Szükséges ajánlások 
száma (3%) 

1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 
7. 
8. 
9. 

10. 

1242 
1248 
1217 
1193 
1109 
1172 
674 
596 
757 
316 

Merseváton 

38 
38 
37 
36 
34 
36 
21 
18 
23 
10 

Polgármester ajánlásához szükséges 5% 22 
Kislistás képviselőjelöléshez szükséges 3% 13 
-Mi a helyzet a kopogtatócédulákkal? 
- A kopogtatócédulákat november 9-ig mindenkinek meg kell kapnia. 

A cédula tulajdonképpen arra szolgál, hogy a választópolgár visszajelzést 
kap arra vonatkozóan, hogy melyik választókerületben, hányas sorszám 
alatt került felvételre a választási névjegyzékbe, ületve értesítést kap arról, 
hogy december 11-én hol szavazhat, 

-Ajánlócédulák? 
- Szemben az országgyűlési képviselő-választásokkal, itt ajánlócédulát 

nem kap senki, hanem november 6-ától kezdődően lehet két héten ke
resztül ajánlást gyűjteni a polgármesteri hivatalban megnyitott ajánló 
íveken, vagy a hivatalban titkosan is lehet jelölteket ajánlani. Felhívom 
azok figyelmét, akik már a lakásukon ajánló ívet aláírtak, ha titkosan is 
jelölnek, az ajánló íven otthon tett jelölésük érvényét veszti. Egyébként 
lehetősége van minden választópolgárnak több polgármesterjelöltet, több 
egyéni képviselőjelöltet, megyei közgyűlési tagot, illetve kisebbségi ön
kormányzati jelöltet ajánlani. Nem szabad azonban arról elfeledkezni, 
hogy egyéni választókerületi jelöltet minden választópolgár csak a saját 
választókerületében támogathat. Rozmán 

KORONA^OZLETHAZ 
C F . l . I . D Ö M Ö L K , S z é c h e n y i u . 1 . 

MEGHÍVJUK 
kedves Vásárlóinkat a november 14-én 

(hétfőn) 10 órakor tartandó 
ZIPFER SÖRKÓSTOLÓRA 

és engedményes vásárra! 

Papírrészlegünkön ünnepi csomagolók, képeslapok, 
ajándéktárgyak, egyéb áruk széles választékával 

várjuk kedves Vásárlóinkat. 

AKI NÁLUNK VÁSÁROL, NEM CSALÓDIK. 

Z0 8¿ 
Polgármesterjelölteknek ingyen 

Választási hirdetések 
a december 8-ai lapban 

Az Új Kemenesalja szerkesz
tősége a december 11 -ei helyha
tósági választások előtti utolsó 
lapszámában ingyenes bemutat
kozási lehetőséget kínál a celldö
mölki polgármesterjelölteknek. 
Az egyenlő esélyek miatt ennek 
terjedelmét 2,5 gépelt oldalban 
(plusz fénykép) határoztuk meg. 
A 2,5 gépelt oldal soronként 60 
betűleütéssel maximum 75 sort 
jelent. 

A képviselőjelöltek száma a 
városban feltehetően meghaladja 
az ötvenet, így az újság arra saj

nos nem vállalkozhat, hogy szá
mukra is ingyenessé tegye a bê  
mutatkozás lehetőségét. Térítés 
ellenében természetesen korlát
lan terjedelemben közölhetik vá
lasztási politikai hirdetéseiket. A 
hirdetés díja áfa nélkül: egész ol
dal 10 000 forint, fél oldal 5000 
forint, negyed oldal 2500 forint. 

Kérjük az érintetteket, hogy az 
újságba szánt anyagokat legké
sőbb november 20-áig juttassák 
el a Celldömölki Polgármesteri 
Hivatalba Molnár Gáborhoz. 

A szerk. 

PARTI BEVÁSÁRLÓKÖZPONT 
^ Cel ldömölk , Sz»n thárom«á< t é r 6 . 

Ruházati osztályunkon keresse 
őszi-téli konfekcióáruinkat! 

fó minőség - kedvező ár. 

V 
RENAULT 
ÉLMÉNY VELE ÉLNI 

PRÍMA ajánlat 
a Renault-tól 
RENAULT 19 
PRÍMA légzsákkal és 
távirányítós rádiómagnóval. 
Novemberben rendelt 
autójához 4 db téli gumit 
ajándékozunk. 

Ne hagyja ki ezt a PRÍMA tehetőséget! 

MOLNÁR & MOLNÁR KFT. 
9500 Celldömölk, Tó u. 2. 


